

Divisionsrådsmøde Ravnsholdt division

Onsdag d. 20/4-2016

Præsentation af Blackfood's nye spejder areal og hytte efter fraflytningen af den gamle hytte.

1. Divisionsledelsen præsenterede sig.

2a. Valg af dirigent: Lasse C H Thelander.

2b. Valg af referent: Poul-Henrik Appelqvist

Dirigenten konstaterede at Divisionsrådet var indkaldt rettidigt og dermed lovligt og beslutningsmyndig.

Dagsordenen blev godkendt i den udsendte form.

3. Beretning fra divisionsledelsen.

Susan:

Der blev sidste år valgt 3 nye medlemmer ind i diviledelsen ,hvilket har givet nye muligheder bl.a. fælles divi mini/junior som et projekt. Divisionsledelsen vil arbejde for et stærkere samarbejde mellem grenene og grupperne.

Troppen har fået sin egen DASP, hvilket har været et positivt (Michael)

Anders fortæller senere om kontra-netværk.

Bellis og Lene danner makker om mini-/mikro-grenen.

Udviklingsplane 15/16 fortsat fokus på kommunikation, den nye hjemmeside - den er der.

Young spokes persons skulle have været aktiveret; men på grund af udefrakommende omstændigheder lykkedes projektet ikke helt. Der uddannes nye.

Divisionsledelsen har haft fokus på grupperådsmøderne; 10 af 11 grupperådsmøder besøgt.

Divisionsassistenternes stillingsbeskrivelser er ikke udsendt; men de vil kunne findes på hjemmesiden snarest.

Divisionsledelsen har været en aktiv deltager i divisionernes fremtid Divisionsledelse/Korpsledelses-døgn, stort arrangement det fortsætter endnu et år. Der er ikke en model, der passer til alle geografiske områder.

Hjemmesiden er blevet fornyet og baserer sig på Gruppeweb; udestår at få integration til Blåt Medlem på plads.

Der er integration til betalingssystemet via Blå medlem.

Henriette Lund, vil der være adgang til den gamle hjemmeside. – Ja, endnu et stykke tid.

Lars & Lene præsenterede fællesdivi

Hvorfor:

Det er en ide, der startede i divisionsledelsen, fordi vi gerne ville prøve noget nyt; det er der andre divisioner der også gør, mange spejder et sted er også en fed oplevelse; 350 spejder og 97 ledere.

Hvordan:

Fælles opstart uddelegeret til alle grene med hver deres drejebog samlet i et fælles arrangement.

Fælles samling fredag – fælles samling lørdag og basar. Troppspejderne var på hejk lørdag, hvor de var væk fra lejren. Grenafslutning og fællesafslutning.

Hvad så nu: opsamling af læring – hvad kan vi gøre bedre næste gang.

Evalueringsmøde 12/5-16

4. Væsentlige beslutninger

a) Udviklingsplaner

Præsentation af planen – den fortsætter vi med – godkendt se hjemmesiden:

- b) Hanne Riber: det er en god ide at divisionsledelsen arbejder på at være 2 på alle poster,
- c) Divi-kolle uge 19 divikolle – tester – Stavnsbo, seriøse indslag workshops mm.
- d) Kontra det er en sammenslutning af DASENER i Nordsjælland og Storkøbenhavn.
- e) De vil afvikle et klanlederkursus. KLA møder.

5. Indkomne forslag: ingen indkomne forslag

6. Regnskab v. Nils Holm

Nils gennemgik regnskabet og budget. Regnskab og budget blev godkendt

Kontingent uforandret på kr. 40 pr. spejder pa.

7. Fastsættelse af antallet af divisionsmedlemmer.

Vi er pt. 9 der stiles efter 12

8. Valg til divisionsledelsen

Ingen DC valgt – Susan fortsætter alene.

Kasserer Nils Holm genvalgt

Øvrige: Lene Friis (1. Birkerød) + Henriette Lund (1. Birkerød) og Line Andersen (Palnatøke).

Valg af revisor.

Niels Troels Schmidt – genvalgt

Valg af revisor supp: P-H Appelqvist – valgt.

9.. Mundtlige beretninger fra Det Danske Spejderkorps kredsrepræsentanter i Friluftsrådet.

Gunnar Brüsck, kan læses på hjemmesiden.

10. Beretning fra arrangementer tilknyttet divisionen

Allikom - Poul Heide aflagde beretning fra årets Alligatorløb.

Spørgsmål: hvad er grunden til at løbet flyttes til Hallandsåsen?

Svar: Vi vil prøve noget nyt en gang imellem, det er ikke fordi vi ikke må afholde løbet i Søderåsens nationalpark.

Råbjerg – Hanne Riber Skov aflagde beretning med opfordring til at grupperne bruger denne naturperle noget mere.

På valg til bestyrelsen var Jørgen Caistenschield – Jørgen genvalgt.

Rasmus fra Korpsledelsen

Ungdommens ø workshops mm. Hvad kan vi bruge den til?

Det er et stort projekt. Projektansat på korpskontoret.

Øen fredet så der er megen dialog med myndighederne.

Sommercamp i uge 27/2016

Der er mulighed for at komme på besøg i maj og juni pris kr. 100

Begrænsede pladser så det er med at få sig tilmeldt hurtigt.

Det forventes at åbning foråret 2019

Spm.

Hanne Riber: hvem stiller folk til bestyrelsen. Det gør KFUM, DDS & DGP

Pia 1 Lillerød: var det noget for klanspejderne fra Ravnholt – evt. udgifter dækkes af korpset.

Der bliver arrangeret en sov ude dag – det er tanken at forny udelivet.

Spejdernes Lejr 2017 i Sønderborg 22-30/6 ca. 2000/mand

Der er mulighed for at være jobber.

Divisionernes fremtid det er nødvendig nyt for nogen KRM pålagt en vejledning hvordan man er divisionsledelse.

Den bliver meget overordnet.

Svend Karup: du nævner spejderne flere gange kunne du ikke lige konkretisere, hvor vi er lige nu mod en sammenlægning af alle korpserne.

Der arbejdes på projektet, fondene presser på via økonomien f.eks. i forbindelse med projekt Øen.

Evt.

Præsentation af Stenlændernes Spejdermuseum, Leif Jacobsen

Kom og besøg os!

Se divisionens hjemmeside.

Klatrekursus i Hareskov Division, se hjemmesiden.

Således noteret under mødet, udførlige beretninger kan læses på Ravnholt Divisions hjemmeside:

www. <http://ravnholt.dk/dokument/index.php?kategori=17>

Lasse C H Thelander

Dirigent

Berkerød d. 25/4-16

P-H Appelqvist

Referent

Vælby 18-05-2016
Susanne Eiber
Divisionschef